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Proces verbal

Incheiat astazi 18 mai 2016 in sedinta ordinara a Consiliului local Tarcau la care participa
urmatorii consilieri : Maciuca Mircea, Marascu Neculai, Arhire Danut, Fracase Ioan , Pilvelescu Dan ,
Voaides Petru, Maciuca Emilia, Zugravu Petru, Nistor Mircea Valeriu, Maxirn Sebar;tian si Hemei
Theodora.

Presedinte de sedinta este domnul Voaides Petru care supune spre aprobare modul de fedactare a
procesului verbal de la sedinta anterioara si care este aprobat in unanimitate de voturi.

Prczinta ordinea de zi a sedintei :

L Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local;
2. Proiect de hotarare privind aprobarcaunui studiu de fezabilitate;
3" Proiect de hotarare privind aprobarca confinantarii lucrarilor de investitie afbrente reabilitarii DC

135 Tarcau- Ardeluta, km 16.300 -23,300:
4" Proiect de hotarare privind aprobarea casarii unei autospeciale;
5. Proiect de hotarare privind aprobarea preluarii prin transfet fua plata a

stabilire a unor cote de carburanti;

6, Proiect de hotarare privind vanzareaunor terenuri;
7. Proiect de hotarare privind concesionareaunor loturi de teren;
8. Proiect de hotarare privind aprobareaactualizriiunor inventare;
9. cereri diverse, intrebari, interpelari.

Domnul secretar propune excluderea de pe ordinea de zi a punctului 8 .

Se supune la vot ordinea de zi propusa cu propunerea domnului secretar si se
unanimitate de voturi.

Se discuta primul punct : Proiect de hotarare privind rectifiparea bugetului local;
Domnul presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare.
Domnul Nistor prezinta referatul compartimentului de specialitate.
Se supune la vot proiectul de hotarare si este aprobat in unanimiteLte de voturi.

aproba in

Se discuta punctul2 : Proiect de hotarare privind aprobareatrnui studiu de fezabilitate;
Domnul presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare.
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimilate de voturi.
La sedinta se prezinta domnul consilier Stoica Vasilica.
Se discuta punctul 3 : Proiect de hotarare privind aprobarea confinantarii lucrarilc,r

aferente reabilitarii DC 135 Tarcau- Ardeiuta. km 16.300 - 23.300
Domnul presedinte prezinta proiectul de hotarare,
Domnul primar - toata lumea stie ca atunci cand s-a schimbat axa de drum trebuia sa contribuim

cu 5 mil lei. Drumul va fi gatain acest mandat in proportie de 909/o, rcstal lucrarilor vor fi ftnalizate in
mandatul cui va veni. Trebuia sa incasam taxa de drum in functig de materialul transportat, perLtru ca
unul care duce lemne la Suceava le vinde cu 200 mil iar altul care transporta piatracu 2Ct mil.

Doamna Maciuca - este de parere ca trebuie incasata taxa de drum in functie de tonajul masinii si
nu dupa materialul transportat.

Domnul primar - se va achizitiona in viitorul apropiat un cantar si atunci nu vor rnai fi discutii,
chiar daca este costisitor.

Domnul Pavelescu - se vor recupera banii imediat.
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi.
Se discuta punctul 4 : Proiect de hotarare privind aprobarea casarii unei autospeciale;
Domnul presedinte de sedinta prezintaproiectul de hotarare.
Domnul secretar - acest autovehicul a fost achizitionat in 2004, in prezent nu muri indeplineste

conditiile tehnice de folosinta, iar reparatiile ar fi prea costisitoare dat fiind starea de uztnaa ma.sinei.
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi.
Se discuta punctul 5 : Proiect de hotarare privind aprobarea preluarii prin transfer fara plata a

unor autovehicule si de stabilire a unor cote de carburanti;
Domnul presedinte de sedinta prezintaproiectul de hotarare.

unor auto'vehicule si de

db investitie



Domnul Nistor - Directia Sanitara Veterinara dispun de doua autoturisme marca Daewo Cielo, an
fabricatie 2005, respectiv 2006 pe care institutia noastra intentioneaza sa le preia prln transfer,
masina din 2005 pentru Serviciul Situatii de Urgenta iar acea din 2006 pentru aparatul adtrninistrativ.
Ambele sunt in stare de functionare.

Domnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare si se aprobzr in unanimitate de yoturi.
Se discuta la punctul 6 : proiect de hotarare privind vanzarcaunor terenuri.
Domnul presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare.
Domnul primar - este vorba despre terenul de la fost cladire a gardienilor pubici. S-a discutat

cererea in sedinta antetioara.
Se supune la vot proiectul de hotarare si este aprobat in unanimitate de voturi.
Se discuta la punctul 7 : proiect de hotarare privind concesionarea unor loturi de teren.
Domnul presedinte de sedinta da citire proiectului de hotararo.
Domnul primar - sunt doua loturi de teren in satul Ardeltrta.

licitatie a acestor terenuri sa se ia si acordul scris al localnicilor care
de ani pentru a avea hrana la animale.

Doamna Hemei - aceste loturi nu sunt inchiriate in prezent ?

Doamna Maciuca - sa aiba prioritate locuitorii din Ardeluta daca solicita sa inchirieze /
concesione ze acest teren.

Domnul primar - ar ft de acord cu concesionarea doar daca ar construi ceva.
Domnul secretar - este obligatoriu sa construiasca prin prevederile contractului de coniesiune.
Doamna Hemei - intreaba daca cetatenii din Ardeluta nu au copii care ar fi inLteresati.
Domnul presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare . Sunt 6 voturi impotriva si 6

abtineri ( Nistor Mircea Valeriu, Hemei Theodora, Maciuca Emilia, Pavelescu Dan, Maxim
Sebastian, Voaides Petrica).

CERERI - DIVERSE
Domnul presedinte de sedinta prezinta cererea d-lui Grapinoiu Ioan prin care solicita

cumpararea unei suprafete de teren de 160 mp , inchiriata de la primarie. Solicita avin:/. de principiu
al consiliului local pentru inceperea procedurii.

Se supune la vot - toti consilierii sunt de acord cu avizul de principiu.
Domnul presedinte de sedinta prezinta cererea doamnei Cojocaru Mariana care solicita

cumpararea suprafetei de 1260 mp teren detinut in prezent cu contract de inchiriere de la. primariei.
Se supune la vot aceasta cerere - toti consilierii sunt de acordi
Domnul primar comunica domnilor consilieri Zugravu si Marascu ca vor avea o problema de

incompatibilitate atat timp cat fi,gureaza si ca administratori sau in consiliu de administratie la SC
Multiserv SA.

Domnul Maxim - avem o problema cu cainii comunitari din cornuna.

Nemaifiind discutii presedintele de sedinta declara sedinta inohisa.
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